
Het eerste schaap is over de dam.  Dutch Made precision Bikes op KVL. 

In het persbericht wordt melding gemaakt van de opening en de intrek van bovengenoemd bedrijf in 
de voormalige brandweergarage van KVL. Op zich een heugelijk feit dat er een begin gemaakt is met 
de invulling van deze voormalige lederfabriek. Anderzijds zijn er ook Oisterwijkse mensen die 
teleurgesteld zijn, omdat dit allemaal over de hoofden van de Oisterwijkers geregeld wordt. 
 Een van de gegadigden is het historisch archief dat Bep van den Berk al meer dan 25 jaar beheerd en 
aangevuld heeft, deze schatbewaarder van de historische gegevens van de KVL zullen daar een plaats 
in moeten krijgen. Aan hem is ook min en meer beloofd dat dat erfgoed een prominente plaats zou 
krijgen in de nieuwe KVL. Ooit is zelfs hier de voormalige brandweergarage voor ter sprake geweest. 
Een teken aan de wand is het feit dat hij daar nooit meer iets over gehoord heeft en  
U zult begrijpen dat Bep nu erg teleurgesteld is en geeft weinig vertrouwen in de toekomst.  
Bij de presentatie van KVL door de provincie is driftig gebruik gemaakt van het arsenaal van Bep, 
zonder enige vermelding hiervan. AB hoopt toch echt dat zowel de provincie als de gemeente zich 
hard maken om dat erfgoed van Bep van den Berk een prominente plaats te geven. 
Bep is moestreden en uit teleurstelling over deze gang van zaken heeft hij nu alles overgedragen aan 
de Heemkunde kring . 
Veel Oisterwijkers , maar ook uit de omliggende dorpen zullen daar familieleden nog aan het werk 
zien. 
Wat zal de Oisterwijkse inbreng zijn ?  
Laat duidelijk zijn , de staten maakten zich erg druk over de financiële haalbaarheid en daarbij was 
van belang dat er degelijke gegadigden in moesten komen , in tegenstelling van de eerste versie , die 
meer gebaseerd was op subsidieslurpers en die hebben bepaald geen zeker toekomst met de 
komende bezuinigingen. Het is tenslotte de bedoeling dat ze dit onroerend goed ook over enkele 
jaren overnemen. Dan kun je dit in  eerste instantie wel sturen , maar als het van eigenaar verwisseld 
is , zal dit niet meer het geval zijn. 
Verder had AB begrepen dat er een bedrijf was die dergelijke panden gaan ontwikkelen zoals in 
Eindhoven en of die zich gelegen laten aan een dergelijk sentiment betwijfelt AB. 
Ook die second opinion zal zich nog eens buigen over de degelijkheid en allerlei beperkende 
voorwaarden bevordert de haalbaarheid niet. Of Oisterwijkers een kans zullen krijgen zal sterk 
afhankelijk zijn van hun financiële positie en dus zullen die wel degelijk zullen moeten  concurreren 
met aanvragers van buiten. Het gaat hier om heel veel geld en de enigste die dit nu heeft is de 
provincie en we weten allemaal wie betaald bepaald. 
Laat een ding duidelijk zijn AB is super blij dat de provincie deze zware taak van Oisterwijk heeft 
overgenomen, maar dit wil niet zeggen dat Oisterwijk vergeten mag worden. 
Ook AB maakt zich zorgen over deze gang van zaken en blijft er op hameren dat in het verleden 
toezeggingen zijn gedaan aan de bevolking van Oisterwijk, dat ook zij mede invulling mogen geven 
aan dat erfgoed.   AB hoopt toch echt dat zowel de provincie als de gemeente zich hard maken om 
dat erfgoed ook met lokale initiatieven in te vullen om van KVL een trefpunt te maken waar 
Oisterwijk trots op mag zijn. 

  

Op dit moment wordt er gewerkt aan het digitaal beschikbaar maken van een deel uit de historische 
schatkamer van KVL . Veel Oisterwijkers , maar ook uit de omliggende dorpen zullen daar 
familieleden nog aan het werk zien. 



 
 AB , maar uiteraard ook de Heemkundekring zijn geïnteresseerd in oude informatie over KVL. Hebt U 
foto’s of verhalen van KVL van vroeger dan bevelen wij ons aan. Niet om zelf te houden maar om 
digitaal op te slaan en beschikbaar te stellen. Mail ze naar fractiealgemeenbelang@gmail.com 

Het concept van deze website is bijna klaar en komt binnen kort in de lucht. 
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